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W związku z sygnałami mieszkańców ulicy Ogrodowej prosimy o rozwiązanie sprawy mostu 

na Czarnej Hańczy między ulicą Reymonta a Ogrodową, w taki sposób, aby umożliwić - przynajmniej 

mieszkańcom poruszającym się pieszo - korzystanie z przejścia przez rzekę. 

 

Uzasadnienie 

Mieszkańcy ulicy Ogrodowej zgłaszali nam problem z mostem nad Czarną Hańczą.  Został on 

ostatnio zamknięty. Dla osób poruszających się pieszo jest to jedyna droga, aby dotrzeć do szpitala i 

w okolice. Najbliższe przejście to ulica Sikorskiego. Dla osób starszych, ale nie tylko, to odcinek 

bardzo duży.  Zwłaszcza, że na ulicę Ogrodową nie kursuje żaden autobus miejski. W naszej opinii 

konieczne jest znalezienie rozwiązania – jeśli trzeba, to doraźnego – dla udrożnienia tego ciągu 

komunikacyjnego, a w przyszłości wykonania remontu lub budowy nowego mostu lub/i kładki dla 

pieszych. 

W związku ze zbliżającą się zimą sprawa jest bardzo pilna. 

       Z poważaniem 

      Marek Lech Zborowski-Weychman 

      Zbigniew Roman De-Mezer 


